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Tilstede: Medlemmer av Telemarkskomiteen: 
Rolf Bryn (RB), Anne-Marit Enger (AME), Per Ståle Grude (PSG), Berit Nygaard (BN), 
Gunnhild Sofie Vangsnes (GSV), Bjarne Ringstad (BR) 

Organisator/referent: RB 
Dato/tidspunkt 15.11.18 – 20.00-23.00 
Sted: MeetAt 
Tema: TK-møte nr. 5 2018-2020 

 
Habilitetsvurdering 

Ingen inhabile. 

Kort status ansvarsområder 

• Økonomi/Administrasjon (KR) 
o Kine har sagt opp sin stilling. Oppsigelse går ut januar. Må lage en plan for hva vi gjør. 

o Vi er enige om at vi trenger noen på 50-70% 
o Kan sjekke med Freestyle hva de eventuelt har, eventuelt andre vi kan dele med. Høre bredt 

på Ullevål. 
o Finne frem stillingsbeskrivelsen og starte på en utlysning. 
o GSF kan være på Ullevål hver fredag ut året dersom det er behov for det. Hun sender 

oversikt over hva hun kan gjøre etter at hun har hatt møte med Claes-Tommy. 
o BN sjekker med Kristoffer (Sportssjef Freestyle) om de har noe. 

o Budsjett 2019. 
o Status økonomi per oktober. God kontroll på kostnader. 

• Markedsarbeid (POT/RB) 
o Skogstad er nå ok. Satsingsgruppen betaler 1.390,- for to jakker og en bukse. 

• Kompetanseutvikling (POT)  
o Utgår 

• Breddeidrett (POT) 
o Åpen samling på Kvitfjell neste helg. 

• Eliteidrett (POT) 
o Samling på Bjorli. Trym kjører veldig fort. Alle har hatt fremgang. Erik skadet og dessverre ute i 

tre måneder. Iver Hexeberg fyller plassen på samlingen. Gøril var med på Bjorli og er også med til 
Hintertux. 

• Politikk/Internasjonalt arbeid (RB/BG) 
o Fellessamling i Hintertux med et nytt treningsrennformat som Neil Dixon arrangerer. 
o Vi burde melde oss på for å finne ut om vi kan være med på arrangementet i Holmenkollen i en 

eller annen. BN sjekker med Terje Lund hvordan vi eventuelt går frem. 

Sak 2 – 2018-2020 Prioritering av oppgaver og ansvarsfordeling i TK 

• Diskusjonen videreføres.  

Sak 5 – 2018-2020 Terminliste NC/NM 

• RB sender en oversikt over alle aktiviteter til TK-medlemmer. 
• GSV hører om det er mulig å fjerne Randonee fra oversikten på toppen av siden. 
• Kort status Gålå 

o Arena.  
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§ 4.5 m Beach-flagg koster 1.200,- m/trykk uten moms. Zip-Bannere 730,- m/trykk uten 
moms. 

§ Skliduk til reipelykje koster ca 5.000,- for 5x1 meter med enfarget trykk. Vi trenger 3 stk 
og dette må vi finne noen som skal betale for. 

§ Start- og målseil (små paneler som står ved siden). 
§ Telt med to sider + inngangsvegg vil koste 30.000,- pluss moms. 
§ For andre kan vi f. eks. selge beach-flagg for 3.000,- så sitter vi igjen med et lite 

overskudd. I første omgang blir det viktigst å få store flater. 
§ Vi kjøper noen Zip-bannere med NSF Telemark, og noen beach-flagg og noen flagg og 

zip-bannere med Skogstad som vi betaler for. 
§ TUX Finkenberg betaler for 6 stk store beach flagg, og 6 stk Zip Bannere til kostpris. 
§ PSG lager en sammenstilling som er innenfor en ramme på 30.000,- inkludert moms. 

o Arrangement 
§ BR og AME jobber videre på det som AME har laget. Vedlagt.  
§ GSV lager en nyhetssak i slutten av neste uke. GSV tar kontakt med Boye Skøre for å få 

innspill på hva og hvordan nyhetssaken skal skrives og hvor den skal publiseres. 
§ BR, AME, RB vil være der fra TK. 
§ GSV tar kontakt med John-Olav Folkestad. 

Sak 9 – 2018-2020 Uttakskriterier og eliteutvalg 

• TK må formelt godkjenne uttakskriterier og plan for uttak som ble presentert på høstmøtet. 
• Glenn Terje Løken ble valgt av leder av eliteutvalget. 
• Utkast til retningslinjer som ble presentert 

o Generelt er det hovedsakelig løpere på landslag som tas ut til WC. Det vil likevel være de som til 
enhver tid oppfyller uttakskriteriene som prioriteres.  

o For juniorene prioriteres jrVM i Krvavec i februar. Det vil også være fornuftig å ta med en del 
juniorer til VM på Rjukan i mars. Ved sykdom eller skader på landslagsløpere, kan juniorer også 
vurderes å tas med dersom de har en reell mulighet til plasseringer i øverste ½ i sin klasse, 
dersom uttakskomiteen mener de er mentalt klare for det, og at dette ikke er til hinder for 
løperens hovedmålsetting for sesongen. 

o Resultater, stabilitet i trening og resultater over tid blir vektlagt ved uttak 
o For alle uttak vil stabilitet i trening og resultater over tid også være en viktig faktor for uttak. 

Runde Tidsrom Uttaksfrist Antall Kommentarer 

1 – LaThuile, 
Prolognan, 
PraLoup 

17.01 – 02.02 13.01 etter NC 
Vrådal 

6-8 Uttaket baseres på resultater fra NC 
Gålå i desember og NC/NM 

2 – Bad Hintelang, 
Krvavec 

97.02 – 19.02 03.02 6-8 Uttaket baseres på alle resultater så 
langt i sesongen. 

2x – Krvavec (Jr-
VM) 

12.02 – 19.02 03.02 4-8 For jr-VM baseres uttaket på NC 
Gålå, NC/NM Vrådal og NC Ål 

3 – Villars sur Ollon 27.02 – 04.03 24.02 6-8 Uttaket baseres på alle resultater så 
langt i sesongen. 

4 – VM Rjukan 17.03 – 24.03 10.03 ? Uttaket baseres på alle resultater så 
langt i sesongen. For juniorene 
baseres uttaket på NC Gålå i 
desember, NC/NM Vrådal, alperittet 
i februar og NC Skorgedalen 

 

Sak 10 – 2018-2020 Budsjett 2019 

• Gjennomgang av utkast til budsjett for 2019, se vedlagte budsjettsammenstilling. 
o GSV skal muligens være med på noen WC-runder. Legge inn litt mer på noen runder. 
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o Legge inn noe for arrangementet på Rjukan. 16.500,- for hytten. Legge til 5.000,- for mat og 
drikke. 

• Prosessen frem til ferdig budsjett  
o Godkjennes av økonomiavdelingen  
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Eventuelt 

Innspill fra Amund angående forholdet mellom landslag og Sportssjef. 

• Lanslaget vil bl.a. være mer involvert og informert om hva som skjer i TK. 
• GSV kan være kontaktperson mot landslaget. 
• Amund har tatt på seg rollen som tillitsvalgt/talsmann fra landslaget. 
• Siden Per Olav ikke er med på møte blir deler av innspillene fra Amund ikke diskutert i dette 

møtet. 
• TK ber POT med støtte av LOWB og AS å kommunisere en helhetlig plan frem til VM. 
• Første tidspunkt for å ta et samlet møte vil være samling/renn på Gålå. 

Neste møte/møteplan 

Dato og tid Møte Møteform 

12. desember, 21.00 – 23.00 TK-møte Telefon 

   

 


